
Goedemorgen uw allen, 

 

Vanmorgen las ik in de krant het artikeltje over het huisje Schokker versus Horecabestemming. 

 

En dat men zich afvroeg hoe het kwam dat hier een horecabestemming op ligt. Wel, geachte lezers, ik 

heb hierop het antwoord- en – ik ben er zeker van dat ook de familie Schokker dit weet. 

 

Jarenlang kwam ik over de grond bij de voormalige eigenaars de familie Van Geenhuizen-Huisman- en- 

maakte deel uit van hun gezin- noemde hen bij hun ere-titel Papa en Mama. Toen zij “gedwongen” 

werden te verhuizen van het huis op het kruispunt Driessen- ten behoeve van de verbreding van de 

weg- en- zij in die jaren een pension dreven waar o.a. buitenlandse gastarbeiders verbleven, ging Papa 

in overleg met de Gemeente Dalfsen- om een geschikte plek voor zijn woning te vinden. 

 

Inmiddels, was hij timmerman af- en- zij wilden geheel gaan leven van het drijven van een pension. 

Hetgeen door het toenmalige Sanhedrin werd toegejuicht. 

 

Er kwamen verschillende opties voorbij- o.a. het huis waar mevrouw Heetbrink woont- maar Papa vond 

De Vecht toendertijd te vies- stonk nogal – dus werd het perceel aan de Haersholteweg de plek waar zij 

eigenhandig ( met een beetje hulp van bouwbedrijf Hulst) het Pension Van Geenhuizen in haar eerste 

vorm bouwden. 

 

Papa was misschien in de ogen van velen een wat wonderlijke man- maar hij bezat een enorme 

levenswijsheid en in mijn ogen dwong hij op zijn eigen manier respect af. Veel vertrouwen in de 

mensheid had hij – door schade en schande wijs geworden-  niet. 

 

Toen hij het perceel accepteerde – wilde hij dat alleen doen (!) – onder de voorwaarde – dat op het 

perceel van Schokker een horecabestemming kwam te liggen- omdat hij toen al gedachten had van 

uitbreiding van Hotel en zalen – en – doodsbang was- dat de plannen gedwarsboomd zouden kunnen 

worden door een mopperende buurman. ( net als dat ik bij voortduring de Gemeente aangeef- dat men 

in de prestatie overeenkomt met Volker Wessels moet opnemen dat de nieuwe bewoners van het 

Waterfront  niet kunnen klagen tegen al datgene wat er in de kom van Dalfsen wordt georganiseerd- om 

toestanden zoals het Molenerf versus De Bissingh in Ommen te voorkomen!) 

 

De Gemeente heeft dat indertijd in orde gemaakt – dat heeft Papa nooit onder stoelen of banken 

gestoken – ook zijn eigen kinderen zijn hiervan op de hoogte- immers- het uitbreiden van hun pension 

naar Hotel Restaurant Van Geenhuizen- met zalencomplex was in die jaren een gewaagde onderneming 

die de familie van Geenhuizen helemaal alleen voor elkaar wist te boksen. 

 

Thans is het Hotel Hof van Dalfsen onder de deskundige leiding van de familie Roepel – ik weet niet of 

de familie Schokker er ooit geld voor heeft gekregen- maar dat moet toch na te kijken zijn – ik weet nog 

toen aan de zijkant- thans bestaat dat niet meer- er een afdak kwam om ook daar buiten te kunnen 

barbecueën- er- protest van de familie Schokker is geweest- midden jaren 80 (?) – en- dat de horeca 

bestemming – waar zij mee hadden ingestemd- hen het zwijgen oplegde. 

 

Het is jammer voor de familie Ivanov- maar dit is de waarheid en het verbaasd mij dan ook in hoge 

mate- dat de betreffende ambtenaar in de krant stelt- dat hij of zij niet weet waarom er op het huis van 

de familie Invanov- voormalige familie Schokker dit ligt.  

 



 

Wel hierbij heeft u het antwoord en ik ben bereidt datgene wat ik weet onder ede te herhalen bij de 

Raad van State- of welk orgaan dan ook- en- ik neem aan dat de kinderen van Geenhuizen uit respect en 

liefde voor hun en mijn geweldige ouders dit ook zondermeer willen doen. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Lex Bol 

 


